

**Milton Exhibits & Engineering (Shanghai) Ltd.
Guangzhou Branch**

Address: Room 2403-2405, Central district, Jiangwan
Commercial Center, 298 Yanjiang Middle Road,
Yuexiu District, Guangzhou, 510115, China

Attn: Mr Zhang / Mr Huang

Tel: +86 20 8128 3137 / +86 20 8128 3112

Email: toyshow@milton-gz.com

**Login and complete the order
on or before 17 March 2026**

<https://toyshow.milton-exhibits.cn/>

**Raw space exhibitor and the appointed contractor have to apply and settle the following fees
via the Milton Online Submission Platform**

<https://toyshow.milton-exhibits.cn/> on or before 17 March 2026:

- Top view design with detailed dimensions.
- Facade view with detail dimension.
- 3D views from multiple angles.
- Material usage specification.
- Electricity plan (including the location of the main electricity box, types of lighting fixtures, power rating, installation position).
- Electricity connection drawing (including total power, rated current of the main switch, voltage of the main switch (220V/380V), wire model and installation method, and electricity consumption calculation for the booth).
- Steel structure perspective view.
- Detailed connection drawings.
- Copy of the contractor company's business license.
- ID card of the legal representative of the contractor.
- Copy of electrician qualifications.
- Attachment 4: Special Decoration Declaration Form (stamped by the exhibiting company and the contractor).
- Attachment 4-1: Declaration of On-site Operation Safety.
- Attachment 5: Responsibility Agreement for Safe Electricity Usage in the Booth.
- Acknowledgment of Penalty Notice and Reading Receipt.
- Flame-retardant testing report for carpets.
- Flame-retardant testing report for the overall structure of the booth.
- Insurance coverage.

Note: The official contractor will review and respond to the submitted drawings within 3 - 5 working days. The contractor must construct the booth based on the approved design drawings. Unauthorized modifications are not allowed.



toy & hobby
CHINA



baby & stroller
CHINA



licensing
CHINA

表格 C03
光地展位搭建申请

名唐展览服务（上海）有限公司广州分公司

地址：广州市越秀区沿江中路 298 号江湾商业中心
中区 2403-2405 室

联系：张先生 / 黄先生

电话：+86 20 8128 3137 / 3112

电邮：toyshow@milton-gz.com

请于 2026 年 3 月 17 日或之前
直接登录以下链接完成申请：

<https://toyshow.milton-exhibits.cn/>

光地参展商和其指定承建商需另外通过大会指定承建商名唐网上申报系统

<https://toyshow.milton-exhibits.cn/>于 2026 年 3 月 17 日或之前提交信息及缴付费用：

- 平面尺寸图（包括详细尺寸）；
- 立面尺寸图（包括详细尺寸）；
- 三维效果图（多角度）；
- 材料使用说明图；
- 电气分布图（注明展台的总配电箱位置、灯具的种类、功率和安装位置、高度）；
- 配电系统图（注明总功率、总开关额定电流值、总开关电压（220V/380V），注明所采用电线型号和敷设方式及展台用电量统计）；
- 钢结构透视图；
- 连接细化图；
- 承建商营业执照复印件；
- 承建商法人代表身份证；
- 电工资质复印件；
- 附件 4《特殊装修申报表》（参展单位、搭建商双方盖章）；
- 附件 4-1《进馆作业安全承诺书》；
- 附件 5《展位安全用电责任承诺书》；
- 扣罚须知及阅读回执；
- 地毯阻燃检测报告；
- 展台大体结构阻燃检测报告；
- 保险

注意：大会指定承建商收到报审图纸后，将在 3-5 个工作日内进行审批及回复，光地参展商和其指定承建商必须依据审核通过的设计图纸施工，未经许可，不得任意修改。